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1. Nyt fra elevrådet/elever 
Elevrådet udsender deres egen elevundersøgelse, som bliver sendt ud efter 1. april. 
Elevrådet har diskuteret og godkendt nærværsprincippet. 
Toiletkampagnen bliver der igen arbejdet med, nu med en ny vinkel, så eleverne på ny 
bliver opmærksomme på, hvad de selv kan være med til at gøre for at få renere 
toiletter.  
 
2. Udkast til ”nærværsprincip”  
Princippet er blevet godkendt og bestyrelsen arbejder videre med at få princippet 
udbredt til forældrene.   
 
3. Orientering om forslag til ny tildelingsmodel på Skoleområdet. (PR) (bilag) 
Forslaget er i høring indtil den 29.3.2017. Anders, Charlotte og Peter er inviteret til 
møde med BU- udvalget og de andre skolebestyrelser klokken 19.30. 
 
Peter fremlagde forslaget til  ny tildelingsmodel.  
Skolebestyrelsen stiller sig meget undrende over tildelingsmodellen og den 
konsekvens det vil få for Overlund Skole, såfremt den nye tildelingsmodel bliver 
godkendt.  
 
 
4. Orientering om idrætsfaciliteterne på den nye skole. 
Formændene for BU og kulturudvalget har bedt arkitekten tegne en hal der kan bruges 
til både fritidsidræt og skoleidræt. Forslaget er på BU- mødet den 21.3 
 
BESLUTNING I BØRNE- OG UNGDOMSUDVALGET DEN 21-03-2017 
1. Idrætsfaciliteter til indskolings- og Rosenvænget-elever på Vinkelvej 20 etableres 
som beskrevet i den oprindelige plan (Børne- og Ungdomsudvalget sag 11 den 3. 
januar 2017) 
2. Disse faciliteter udformes, så de sammen med evt. idrætsfaciliteter i Nordisk Park vil 
fremstå som en helhed. 
3. Øvrige behov for idrætsfaciliteter dækkes primært i Overlund Hallen, indtil nye 
idrætsfaciliteter er etableret i Nordisk Park, såfremt plangrundlag og finansiering tillader 
det. 
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4. Idrætsfaciliteterne på Vinkelvej 20 stilles efter normal skoletid til rådighed for 
foreningslivet efter gældende regler. 
5. Børne- og Ungdomsudvalget indstiller herefter til Økonomi- og Erhvervsudvalget, at 
mulighederne for at ændre plangrundlaget for etablering af idrætsfaciliteter i Nordisk 
Park afklares med henblik på evt. efterfølgende indstilling om udarbejdelse af nyt 
plangrundlag. 
6. De to skrivelser modtaget henholdsvis den 17. marts 2017 fra Viborg Handicapråd 
den 18. marts 2017 fra skolebestyrelsesformanden på Rosenvænget Skole indgår i 
sagens bedømmelse og vedlægges i referatet som bilag. 

 
5. Skoledagens længde, 
Konkret forslag til forkortelse af skoledagen på mellemtrin og i udskolingen fra næste 
skoleår. 
Skolebestyrelsen fik fremlagt tankerne bag ”en kortere skoledag” på mellemtrinnet og 
Overlund Skole. Når der laves en kortere skoledag skal tiden konverteres til to-lærer-
timer. Fra forældrene, eleverne og personalet var der fuld opbakning til at gå videre 
med en kortere skoledag. Det er vigtigt at understrege at der ikke er tale om en 
besparelse og at eleverne stadig vil få muligheden for at lave deres dag til dag lektier 
på skolen. Det næste skridt bliver at informere forældrene og eleverne.  

 
6. Samarbejde med ældresagen Viborg og Børn- og Unge i Viborg Kommune. 
Vi har fået tilbud om hjælp fra såkaldte skolevenner til at understøtte dagligdagen i  
skolen.  
Forældrene i skolebestyrelsen synes det er en fantastisk, så længe at den ældre ikke 
skal varetage deciderede undervisningsopgaver.  

 
7. Skolebod. (GL) 
Vi arbejder videre med en sundere skolebod.  
8. Nyt fra skolen 
Punktet udgik. 

 
9. Meddelelser. 
Punktet udgik  
 
10. Evt. 
Punktet udgik  
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